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Geacht College, 
 
In het kader van de centrumontwikkeling van Klundert , is er vanuit 
vertegenwoordigende partijen namens winkeliers/ondernemers en inwoners, reeds 
vaker verzocht om verplaatsing van de weekmarkt. 
 
De huidige standplaats van de kleinschalige markt in de Molenstraat zorgt voor 
afsluiting van een doorgaande weg, die deel uitmaakt van een logische rijrichting bij 
winkelbezoek; men rijdt het winkelgebied in via de Voorstraat en verlaat het 
winkelgebied veelal via de Molenstraat (“een rondje Klundert doen”).  Bovendien zijn 
een groot aantal parkeerplaatsen door de afsluiting op donderdag niet bereikbaar. 
Het centrum van Klundert is al beperkt qua parkeermogelijkheid. Winkeliers merken, 
dat ondanks de aanwezigheid van de gewaardeerde weekmarkt, er juist minder 
winkelend publiek is. Dit heeft volgens hen te maken met de wegafsluiting én 
daardoor tevens minder bereikbare parkeerplaatsen.  
 
In de ogen van het CDA zijn er dus een aantal plausibele redenen voor het college 
om het verzoek van ondernemers en inwoners te honoreren  en een andere 
standplaatslocatie  te zoeken. Heel ver zoeken is niet nodig, want bijvoorbeeld het 
Stadhuisplein zou uitstekend dienst kunnen doen als alternatieve locatie en ligt dicht 
bij de huidige locatie. 
 
Ondanks herhaald verzoek vanuit ondernemers / inwoners, werkt het college tot op 
heden hieraan niet mee en ook nog zonder duidelijke opgave van redenen. 
Onbegrijpelijk vindt het CDA. De centrumontwikkeling van Klundert laat al geruime 
tijd op zich wachten en juist door mee te werken aan een dergelijk eenvoudig 
verzoek, laat het college zien dat zij ondernemers/ inwoners daadwerkelijk serieus 
neemt.  
Als je als gemeente van alles optuigt (gebiedsplanavonden, 
stadstafel/stadsraadavonden) en belanghebbenden actief laat meedenken, dan zul je 
hun wensen en suggesties ook ter harte moeten nemen doch in ieder geval met 
concrete argumenten moeten komen op het moment dat je niet bereid bent mee te 
werken.  
 



Concreet zijn onze vragen: 
1. Waarom heeft u tot dusver niet meegewerkt aan de wens van 

ondernemers/inwoners om een andere standplaatslocatie te benoemen? 
2. Bent u bereid daar alsnog medewerking aan te verlenen, zo nee waarom niet? 
3. Indien u wel hiertoe bereid bent, op welke termijn denkt  u mee te werken? 
4. Wat vindt u van het Stadhuisplein als alternatieve locatie?  
5. Welke andere locaties zouden volgens u geschikt kunnen zijn? 
6. Wanneer communiceert u hierover met alle belanghebbenden? 

 
 
Uw reactie zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA fractie 
Désirée Brummans 
  
 
 
 
 
 
 


